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Idén a 13. alkalommal kerül sor Tagjaink évi körleveles tájékoztatására, melynek megszokott célja az elmúlt 
év összegzése, a jövő terveinek ismertetése, így a soros közgyűlés előkészítése. Új Alapszabályunk alapján 
ez az első alkalom, amikor a kiértesítés már nem postai, hanem elektronikus. Én őszintén remélem, hogy így 
is mindenkihez eljut e beszámoló, s kapcsoltan a közgyűlési részvétel sem lesz kisebb a megszokottnál.      
Mit is írjak a bevezetőben a 2013. évről? Mozgalmas, „munkás” év volt, és egyben tanulságos is. Kötéltánc, 
ugyanis a szigorú költségtakarékosság egyben a mozgástér jelentős szűkítése is. Öröm, mert történetünk 
legnagyobb versenybevételét tudtuk elérni, s végre nem romlottak, hanem lényegesen javultak a pénzügyi 
mutatóink is, sőt megkezdődhet az EU beruházási hitelek csökkentése. Bánat - én ezt éltem meg eddigi 
egyesületi munkám mélypontjaként -, hogy csúnyán megloptak minket, s nem is véletlenül… Küzdelem, mert 
egy újabb év elteltével még mindig nincs a tórendszernek új vízjogi üzemeltetési engedélye, így az említett 
beruházás lezárása tovább várat magára; sőt még mindig tart az ezen, 2010. évi eseményeket érintő 
adóhivatali vizsgálat is. Újra jött az aszály is, a már-már megszokott költséges vízpótlással. Itt jó hír, hogy 
végre van egy konszenzusos esély a tartós műszaki megoldásra, de ez már összefügg a három éve a 
hivatalok útvesztőiben bolyongó vízgazdálkodási szabályozási kérdések okszerű válaszainak 
összehangolásával, azok már említett engedélyes megoldásával. Végül - s talán ez a legfontosabb - öröm a 
tagi- és vendégbizalom számos apró jele, vagy éppen a süllőállomány számomra meglepő, látványos 
fejlődése; illetve akár a rendezett, szépen alakuló természeti környezet csendje, nyugalma is. 2014? Nem 
kétséges, hogy ismét nem fogunk unatkozni. Az új jogszabályok - a halgazdálkodásról és a hal védelméről 
szóló 2013. évi CII. törvény és a végrehajtására kiadott 133/2013. (XII.29.) sz. VM rendelet - számos ponton 
megváltoztatták a kialakult szabályokat, eljárásokat. Természetesen alkalmazkodnunk kell, így megalkotjuk 
és majd alkalmazzuk is az újabb helyi előírásokat bízva abban, hogy ezek nem bonyolítják feleslegesen a 
napi horgászatot. A beszámolóban leírtakról természetesen majd bővebben beszámolok a közgyűlésen, ahol 
Önök szintén elmondhatják véleményüket, értékelhetik munkánkat - mert e fórum az, amely erre rendeltetett! 
 

A 2013. évi főbb mutatószámokat és eseményeket , velük együtt a 2014. évi terveket  és a 2015. évi 
ártervezési irányszámokat  a bevált beszámolási szerkezetben, bruttó kimutatási módon ismertetem: 
 

I. Létszámadatok és tagdíjak:  Az elmúlt év sajnos még mindig jól mutatja azt, hogy milyen nehéz feladat 
a válságból való gyakorlati kilábalás, így 1407 (2012: 1451, 2011: 1396, 2010: 1290) fő az, amivel 
zártunk. E létszámból 379 (2012:+2 fő) a napijeggyel horgászó alaptagsággal rendelkezők, 378 (-13 fő) a 
kétbotos teljes jogú tagsággal rendelkezők, 224 (-17 fő) a külföldiek, 210 (-17 fő) a gyermekek, 89 (+3 fő) 
a csónakosok, 38 (-7 fő) a jogfenntartók, 29 (+8 fő) a speciális engedélyesek, 25 (-3 fő) az ifjúságiak, 16 
(+3 fő) a felnőtt kedvezményezettek száma; végül továbbá 19 (-3 fő) teljes jogú új felnőtt tagtárssal is 
bővültünk. Ez a folyamat összesen 24,8 MFt (2012: 23,7 MFt, 2011: 23,8 MFt, 2010: 23,4 MFt) tagi  
bevételt  eredményezett, ám a bevételek növekedése sajnos valójában csökkenés, ugyanis az állami 
díjváltozások okán a NMKH FMI és a MOHOSZ/HENOSZ felé együttesen már 4,2 MFt (+55%) volt az 
éves befizetési kötelezettségünk. Megjegyzem, hogy e számokkal, létszámokkal sok egyesület elégedett 
lenne, ugyanis sajnos folytatódott a horgászlétszám országos csökkenése. Így a tagi hűség ismét arra 
ösztönöz minket, hogy e bizalomért cserébe megtartsuk a már megszokott kedvezményeket. Tavaly így 
a határidős befizetők között másodszor is ajándéksorsolásra került sor , ahol 8 fő ingyenes-, 3 fő 
kedvezményes tagságot, 12 fő pedig ajándékcsomagot nyert! Folytatjuk a kedvezményes tagfelvételt és 
az alaptagi kampányt, továbbá meghirdetett méltányossági lehetőségeink következetes alkalmazásával 
segítünk minden rászoruló Horgásztársunknak is. Tavaly közösen elfogadtuk, hogy 2014-ben az állami 
költségek növekedése okán a teljes jogú tagoknál legyen egy 2-3 ezer forintos díjkorrekció. Tavaly a 
feszített költségvetési gazdálkodásnak köszönhetően jelentősen javultak a pénzügyi pozícióink, s végre 
csökken a hitelterhelésünk is. A mérleg másik oldala, hogy a bekövetkezett jogszabályi változások 
hatására ismét lesznek áremelések, különösen a halbeszerzés területén. Mindezen tényezők ismertében 
a Vezetőség és a Felügyelő Bizottság mégis úgy döntött, hogy javaslata a 2015. évre a tagi és egyéb 
főbb díjak változatlanul hagyása, azaz örömmel írhato m le, hogy nem terveztünk áremelést!   
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A fő cél az elért színvonal, a sokszínű szolgáltatások fenntartása mellett továbbra is az, hogy a lehető 
legtöbbünknek megmaradhasson a horgászat lehetősége! Természetesen a horgászat nem „csak” 
halfogás, így ismét elemeztük a nagyobb vízterületek árait és hozzá a nyújtott szolgáltatásokat, valamint 
azok minőségét is. Meggyőződésem, hogy álljuk a versenyt minden objektív összehasonlításban!  

 

II. Vendégforgalom:  A 2013-ban mért adataink alapján 8.668 küls ő vendégnapot regisztráltunk  és ez a 
szám a 2012. évhez közel 6 %-os csökkenést mutat (2012: 9.202, 2011: 9.590, 2010: 6745). A forgalmi 
adatok alapján itt is megemlítendő, hogy döntően nem a vendégek, hanem a horgászatok száma az, ami 
sajnos még mindig csökkent. Ennek ellenére a napijegyekb ől és a kiegészítő szelvényekből ismét 
komoly, 19,7 MFt bevétel (2012: 21,7 MFt, 2011: 22,9 MFt, 2010: 16,9 MFt) realizálódott . 2014-re 
tervként  ugyanennek a forgalmi szintnek a megtartását tervez tük. Remélem, hogy az értékarányos 
szolgáltatásra az igény után szélesebb körben az anyagi lehetőség is lassan újra kialakul, így az egyik 
legfőbb, de legtörékenyebb bevételi forrásunk biztonsága e szint környékén már tartósan megmarad. 
Tény, hogy Maconka ma Magyarország egyik legnépszerűbb horgászvize, de az is kíván maradni! 
 

III. Versenyek, rendezvények:  2013-ban 16 (2012: 16, 2011: 17, 2010: 17) kiemelt versenyre, 
versenyfordulóra , köztük nemzetközi kupákra és országos bajnokságokra, továbbá több céges 
rendezvényre, találkozóra került sor a tórendszeren , mintegy 1.300 résztvevővel! Nem voltak 
egyszerűek a 2013. évi nagy versenyek, az Európa Kupákat például tavasszal árvíz, ősszel rekord 
kisvíz jellemezte. Ám a helyszín, a fogások és a rendezés színvonala együttesen garantálja, hogy a nem 
csak elismert múltunk, de biztos jövőnk is van a területen. Igen, a tartósan kiemelkedő eredményekre a 
jövőben is a halállomány megóvása és fejlesztése a legfőbb garancia! A vizek közötti éles versenyben 
továbbra is elemi érdekünk a versenyek reklámértékének kihasználása, de a közvetlenül jelentkező 
kiemelked ő, 5,2 MFt bevétel  (2012: 3,8 MFt, 2011: 3,6 MFt, 2010: 3,5 MFt) sem lehet másodlagos.      
A versenynaptár ismeretében 2015-ben a kiemelt rend ezvények száma 15-17 körül lesz és 
ezekből 4,5 MFt bevételt várunk.  Jövőre harmadszorra is pontyfogó OB-t rendezhetünk, de a profi 
bojlis Európa Kupa, vagy a sztárok egész sorát felvonultató jubileumi Médiakupa szintén ismét nálunk 
kerül megrendezésre. Ezen profi versenyek mellett a tavalyi ígéretnek megfelelően a „Maconka Barátai” 
sorozattal visszatértünk a saját rendezésű, olcsóbb árfekvésű versenyekhez is. Bízom abban, hogy e 
sorozat az idén újraindulhat majd! Tudom, hogy a versenyek okozta pályazárások a nem versenyzők 
számára időszakos bosszúsággal is járnak, de jelzésértékű, hogy az utóbbi 11 évben nem volt teljes 
horgászati tilalom  a tórendszeren. Valamit, valamiért - Maconka sokat köszönhet a versenyeknek! 
 

IV. Beruházások, felújítások:  Az Önkormányzattal közös ÉMOP turisztikai szolgáltatásfejlesztési 
pályázatunk jelenleg „parkolópályán van”, ami talán nem is túl nagy gond a forrásallokáció és a 
fenntarthatóság egyéb kérdéseinek tisztázásáig. 100%-ban saját forrásból viszont a már sokszor 
említett takarékossági kényszer okán csak kis lépésekkel lehet haladni. Ilyen „kis lépés” volt a teljesség 
igénye nélkül a halőrház és büfé épületének küls ő festése, vagyonvédelmi rendszerünk 
fejlesztése, a II. szigeti sorompó beépítése, a kom munális blokkokat érint ő szivattyúcsere , vagy 
éppen egy hal őri motor és a kistraktor beszerzése . Mátraszelén (egyéb jelentkező hiányában) 
sikerült kiásni és beüzemelni a régi csőzsilipet is. Itt közösen dolgozunk a tartós műszaki megoldáson, 
partnerként ideértve a nagybátonyi Vízművet és a mátraszelei Horgászegyesületet is, akiknek ezúton is 
köszönöm az együttműködést! Idén a tervek szerint saját erőből ismét csak „kisebb” munkákra kerül sor, 
ezek közül a kommunális blokkok küls ő festése, egyes padcsoportok, t űzrakóhelyek, valamint a 
kiköt ői kapu felújítása, a déli utak kátyúzása és burkola tfestése talán már biztosnak tekinthető, de a 
forgalom függvényében sor kerülhet új filagóriák és nyársalók beállítására, vagy a dél i part 
kerítésének befejezésére  is.  

 

V. Pénzforgalom, hitelállomány, likviditás:  Az előző évben elért 54,5 MFt-os  (2012: 51,5 MFt,          
2011: 53,1 MFt, 2010: 54,4 MFt) pénzforgalmi bevételünk  a jelen gazdasági környezetben 
egyértelműen siker. A főbb bevételi elemek tekintetében továbbra is „a csak egy napra leutazó 
napijegyes” kategória bevétele rosszabb jelentősebben az előző évinél, ugyanakkor a több napos, 
„éjszakázós” horgászatok száma lassan újra növekszik, mivel mindenki próbálja optimalizálni a 
kiadásait. Ismét megemlítem, hogy a taglétszám is e körből, azaz a visszatérő vendégekből táplálkozik. 
A számviteli eredményünk jelentős javulásához szükség volt a kiadások további visszafogására is, de 
így végül a 2012. évi 6,6 MFt veszteségb ől 2013-ra már 1,0 MFt eredmény  keletkezett. Legalább ilyen 
fontos tény, hogy az EU beruházásból adódó 27,4 MFt-os hitelállományunk egy év alatt 23,8 MFt-ra 
csökkent, s az áthúzódó telepítési kiadások tekintetében is 1,5 MFt egyenleg-javulást tudunk felmutatni! 
Jelenleg a könyvelésben az 55 MFt feletti érték ű vagyonunkon  kívül egy közel 30 MFt-os 
eredménytartalék szerepel, de a beruházások elmaradása az amortizáció okán a vagyonunk értékét is 
csökkenti. Ezért bár a jövőben is folytatni kívánjuk a költségtakarékos gazdálkodást, de egyidejűleg 
megkezdjük a padcsoportok, nyársalók már egy-két éve esedékes, a jelen beszámolóban fentebb már 
megemlített felújítását, cseréjét is. A reális cél a 2013. évit közelít ő bevételek elérése mellett a 
hitelek újabb 2 MFt-os csökkentése, s a telepítések  folyamatos, forgalomarányos biztosítása.  
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VI. Használati, üzemeltetési megállapodások:  Vízügyi oldalról az elmúlt évben sem kerültek elfogadásra 
a tervezett változtatások, vagy éppen akár „csak” a jelenlegi állapot rögzítése. Jól működik, de ezévben 
a jogi-, valamint a felek részéről a belső gazdálkodási és szervezeti környezetben bekövetkezett 
változások okán módosításra vár a Város és a BSHE között a 2010-ben megkötött, 2030-ig szóló 
komplex együttműködési megállapodás, melynek legfőbb szerepe, hogy biztosítja a védterület egységét 
és az önkormányzati területek tartós használatát. A Magyar Államot illető halászati haszonbérleti jogra 
szerződésünk a „régi”, azaz a déli tófüzér nélküli vízterületre a 2015. év végéig él, de közbenső 
lépésként tavaly sor került a tórészletek halászati vízterüle tté való nyilvánítására . Az új pályázat 
kiírásáig még rendezni kell a BSHE által ellenőrzött Zagyva-szakaszok jogi kérdéseit (itt szükséges a 
MOHOSZ segítsége), valamint a Tarján-pataki tározó jövőjével és a mátraszelei vízkormányzással 
kapcsolatban felmerülő függő kérdéseket is. Változatlanul kiemelten fontos a vízügyi területhasználati 
és üzemeltetési szerz ődések újrakötése  és azok összekapcsolása a felelős víz- és halgazdálkodási, 
halvédelmi feladatokkal. Őszintén bízom az elhúzódó hatósági folyamat 2014. évi sikeres lezárásában! 
 

VII. Haltelepítés, fogási lehet őségek:  Tavaly 343 mázsa  (2012: 362 q, 2011: 465 q, 2010: 387 q) 
telepítéssel  zártuk az évet, de az értékeléshez a képet ismét le kell tisztítani. Az egyik - pozitív - tény, 
hogy ősszel megtörtént az előtározó részleges lehalászása, így onnan 38 q hal került át 2,8 MFt 
értékben. Ami a tervhez képest elmaradt, az pedig a nagy pontyok telepítése, ez utóbbi mennyiség 
viszont 2014. tavaszára már lekötésre is került. Tavaly 220 q, döntően fogható méretű ponty került (most 
már „időben”) a rendszerbe közel 90 q vegyes fehérhallal együtt, emellett megkezdtük a III. tórészlet 
csukás telepítését is. A telepítések beszállítási értéke  mintegy 22,0 MFt volt. A 2014. évi terv a 
bevált folyamatos telepítéssel 22,5 millió Ft érték ben 320 mázsa hal, benne növelve a pontyok 
arányát. A közgyűlésen külön is kifejtem majd a halár-emelkedési tendenciát, a várható hatásokat. A 
fogásokat ezúttal ott is csak részben tudom értékelni, ugyanis a fogási naplók leadási ideje kitolódott. A 
részfeldolgozásokból az már jól látszik, hogy az év meglepetése a süllőfogások nem várt felfutása volt. 
Az elviteli lehet őségekkel kapcsolatban az új Alapszabály szerint és az új jogszabályok okán a 
Vezetőség már közzétette a változtatásokat; ezek a fennta rthatóság biztosítását szolgálják a 
többség érdekeinek védelmében. Nem tehetjük meg, hogy 1000 Ft befizetéssel 3000 Ft értékű halat 
lehessen elvinni, ugyanakkor kiemelném, hogy a számítások szerint a változások horgászaink maximum 
3,5%-át érintik csak negatívan, ám a többségnek így több hal marad…  

 

VIII. Halőrzés és üzemvitel:  A két új főállású halőr véleményem szerint jól beilleszkedett, sőt a halőri 
munkával kapcsolatban az elmúlt években most kaptuk a legtöbb pozitív visszajelzést. Fontos tudni, 
hogy tavaly jelentősen szigorodtak a jogszabályok, így bővültek az ellenőrzés lehetőségei is. 
Ugyanakkor sajnos pont most lett először bizonyíték arra, hogy korábban megrendelt hallopások  
történtek (remélem a múlt idő már helyes) a fő tározótérben és a Rekord-tavon is. Itt folyamatban van a 
büntetőeljárás előkészítése, a kapcsolati háló feltérképezése. Ezen cselekményen túllépve pedig azok, 
akik a kerítés megbontásával csempészik ki a halat, illetve a csónakban pucolják azt meg és filéként 
viszik ki a húst vagy - éppen a Szilveszter-napi esetre visszaemlékezve - leölve és becsomagolva 
próbálják elvinni a nagy csukát a végleges kitiltás mellett akár letöltendő szabadságvesztésre is 
számíthatnak, továbbá az adott hal pótlási értékét (Ptk. kárérték) is meg kell fizetniük. Végül még egy 
érdekes eset, a „láthatatlanná váló tinta” használata a fogási naplóban… Tudom, hogy néha teher az 
ellenőrzés, a sorompónál való várakozás, de egyszerűen nem tehetünk mást ilyen gátlástalan, 
szervezett esetekkel szemben. Szándékos eset súlyos következmény nélkül nem marad hat a 
jövőben sem!  A vagyonunk, a halállományunk megőrzése a tét! Ám a legjobb halőrnek a saját vizét és 
halát védő tagnak kell(ene) lennie, mivel kötelesség is a halőrök felé rögtön jelezni az észlelt 
szabálytalanságot! Egy mondatban szeretném itt is megemlíteni és megköszönni tógondnokunk 
áldozatos munkáját is. Változatlanul törvényes és naprakész a bonyolult adminisztráció és a könyvelés 
is, a mindennapok során a Felügyelő Bizottság által kontrollálva. A változások okán a 2014. évre új tagi 
és állami nyomtatványok készültek  és az elrendelt teljes körű alapadat-megújítás után reményeink 
szerint már egyszerűsödni fog a folyamat, mivel majd beáll a rendszer és egy hónappal kitolódik a 
horgászév (ezután februártól januárig tart), a naplóleadás, az elszámolás, s így a közgyűlés időpontja is. 

 

IX. Reklám, közönségkapcsolat:  Lényegi változásokról nem tudok beszámolni, jól működik minden. 
Decembertől weblapunk folyamatosan megújul, itt a tóbemutatóban „szinte minden” lényegi információ 
az új szerkezetben megtalálható. Három éve üzemel a már több, mint 1500 főt elérő hírleves felület , 
frissítésre került az interaktív helyfoglalási program , s a fórumokon továbbra is rövid időn belül 
személyesen válaszolok a feltett kérdésekre. Aki valóban akar, az (gyorsan) tud is kommunikálni velünk.  

 

Hát ez volt a 2013. év a Maconkai-víztározón és tórendszerén! Az Egyesület életében pedig már a 28. idényt  
hivatalosan elindító közgyűlés következik, ahol az itt leírt főbb témákat együtt, részleteiben is megvitatjuk, 
megvitathatjuk majd. Kiemelném, hogy mindig fontos a megfelelő számú jelenlét, hiszen az előírt 
kötelezettség teljesítése mellett a BSHE működését akár évekre meghatározó kérdéseket csak e fórumon 
lehet nagy nyilvánosság előtt, érdemben megvitatni és azokat itt is kell rendezni, évente egy alkalommal.  

·/· 
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Beszámolóm végén egyben engedje meg, hogy jelen lev elemmel meghívjam - kiemelve az 
Alapszabály szerinti kötelez ő jelleget is  - a Kossuth Lajos Általános Iskola aulájában  (Bátonyterenye-
Kisterenye, Jászai út 2.) 
 

2014. január 26-án (vasárnap) 9:00 órai kezdettel  
 

megtartandó éves közgy űlésünkre. 
 

A tervezett napirendi pontok: 1. A Vezetőség és a Felügyelő Bizottság éves beszámolói; a 2013. évi 
zárszámadás. 2. A 2014. évi költségvetés, benne a haltelepítési tervvel. 3. Tájékoztató az új horgászati-
halgazdálkodási jogszabályok főbb előírásairól, valamint a halőrzési tevékenység új szabályozási 
környezetéről; a Horgászrend tárgyi módosításáról. 4. Az Egyesület Alapszabályának módosítása a 
bekövetkezett jogszabályi változások átvezetése tekintetében. 5. A 2015. évre tervezett ár- és díjváltozások.    
6. Elismerések, ajándékok átadása. 7. Egyebek, benne tájékoztató az okmányok kiváltásáról, a méltányossági 
lehetőségekről és a kedvezményi akciókról, valamint a közösségi munkáról. 

 

Végezetül néhány dologra még külön is szeretném fel hívni a figyelmet: 
 

a) Kérem, hogy a közgy űlés napján legkés őbb ½ 9-ig regisztráltassa magát  és gyakorolva jogait 
észrevételeivel, javaslataival ismét segítse munkánkat!  
 

b) Itt is jelzem, hogy a BSHE fogási naplók leadási ha tárideje január 31., az állami naplóké pedig 
február 28. Ne felejtse el mindkét (BSHE, állami) fogási naplóját leadni, ugyanis a BSHE napló leadása 
a tagi jogviszony megújításának feltétele, még az állami napló esetében az új országos elektronikus 
nyilvántartási rendszerben addig nem kaphat állami horgászjegyet; illetve késett leadásnál e jegy ára a 
tárgyévi 2000 Ft-ról szankciós jelleggel automatikusan a kétszeresére, azaz 4000 Ft-ra növekszik! 
 

c) Felhívom a figyelmet, hogy január 31-ig mindenkinek  le kell adni az elektronikus belép őkártyákat 
is , melyeket újra aktiválunk és a pénzügyi rendezés után akár rögtön ki is adunk bérleteseinknek. 
 

d) A jegykiadásról: A pénztári órák a hétf ő kivételével minden nap (hétvégén is) 08:00-12:00 ó ráig, 
illetve 14:00-18:00 óráig tervezettek . Az ügyintézés menetéről természetesen a halőrháznál, telefonon 
és az interneten is lehet tájékoztatást kérni és kapni. E sorok írásakor - rajtunk kívüli okok miatt - a 2014. 
évi okmányok még nem állnak rendelkezésre, de az ígéretek szerint ez a probléma a közgyűlés 
időpontjára már rendeződik; addig a pénztárgépi nyugta igazolja a horgászati jogosultságot. Kérem, 
hogy segítsék az adminisztrációt (idén teljes adatfelvétel szükséges), illetve a pénzügyi egyensúlyunk 
megőrzése érdekében ne hagyják a március 31-i határidő előtti napokra az engedélyek érvényesítését! 
Jelzem, hogy az ajándéksorsoláson való részvétel fe ltétele a határid ős befizetés!   
 

e) Kérem, hogy ha módja és lehetősége van rá, illetve ha elismerésre talált eddigi munkánk, akkor ajánlja 
fel a 2013. évi SZJA kötelezettségének 1 %-át a BSH E részére  (adószám: 19156288-2-12),                
a tórendszer és védterülete családbarát jellegének további fejlesztése céljából! 

  

Legvégül a BSHE tisztségviselői, munkavállalói, valamint szerződött partnerei nevében is szeretnék 
Önnek és kedves Hozzátartozóinak békés, boldog, egészségben és szeretetben gazdag Új Esztendőt; a 
28. maconkai szezonra pedig napsütötte vízpartot, ott boldog órákat, kellemes szórakozást és 
horgászélményeket, jó fogást kívánni! Megköszönve a bizalmat és az egész éves együttműködést, 
tisztelettel üdvözlöm a soron következő újabb közgyűlési találkozásig: 
 
Bátonyterenye, 2014. január 10. 

 
Záradék:  Az Alapszabály értelmében határozatképtelenség esetén a közgyűlés 30 perc várakozási idő után 
változatlan napirend mellett újra összehívásra kerül, de a távolmaradás jogkövetkezmények nélkül csak 
előzetes írásos és indokolt igazolási kérelemmel fogadható el. A Vezetőség továbbra is élhet azzal az 
alapszabályi lehetőséggel, hogy a közgyűlésekről rendszeresen távolmaradók tagi jogviszonyát nem 
hosszabbítja meg! 
 

Bankszámlaszám: OTP 11741055-20005162-00000000 
 IBAN: HU 85 11741055 20005162 00000000 » SWIFT (BIC): OTPV HU HB 

Adószám: 19156288-2-12 » Közösségi adószám: HU 19156288 » MOHOSZ: 838  » OHA: 000634 

Napi információ, interaktív helyfoglalás, hírlevél,  fórum és rekordlista: www.maconka.hu 
 


